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Protokoll vid möte 2022-09-08
Mötestid: 17:15-18:14
Plats: TP43

1. Mötets öppnande
Fanny Lundgren Hamrebjörk öppnade mötet kl.
17:15

2. Val av justerare Pontus Thörn och Johan Sten valdes till justerare.

3. Mötets behöriga
utlysande

Mötet var behörigt utlyst.

4. Adjungeringar Carl Sundquist

5. Fastställande av
föredragslista

Föredragslistan godkändes.

6. Närvaro

Fanny Lundgren Hamrebjörk
Mikaela Karlsson
Henrik Andersson
Pontus Thörn
Max Barkö
Johan Sten
Carl Sundquist

7. Projektledare LOGIN My: -

8. General Familjen

Carl: Uppehåll efter mottagning.Planerar ärtor och
punsch.

Börja planera bäbis-sök

Baby-general och -kassör ska vara klart till
höstmöte.

9. Festerichefer -
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10. Event

Max: Pub nästa onsdag, 14e. Köpa ovvar ska
kunnas göras då, Mikaela ska se över priserna på
ovvarna. Presentera förslaget till det nya märket.
Planering inför ovveinvigning har börjats, än så
länge ihop med bygg, får se om fler vill planera
ihop. Möte om det ska snart has.
Jubileumspub, kommer förmodligen vara 19e
november, preliminärt.
Event i MT eller ED, kommer inte ihåg, pratade om
att ha en sittning ihop med alla civilingenjör. 3cant
ha det istället? Får se vart det leder

11. Kassör

Mikaela: Saknar en hoodie. Mikaela har mailat och
försöker få den att levereras.

Femmans fest: Biljettförslag 535: Sponsförslag
muntligt från Simon J: 175 kr. Stod 172 kr i förslaget.
Sektionen har 3,5 tkr budgeterat för den festen. Har
varit lite strul med femmans fest tidigare. Kontrakt
är skrivet där om något går sönder delas kostnaden
med alla. MT är fler, dela betalningen procentuellt?
Info med detaljer finns i ett dokument. Gå igenom
det mer noggrant när mer info från Simon J
kommit.

12. Info & PR

Henrik: Ej påbörjat märke till jubileum. Ett märke
eller flera? Lutar åt ett. Ta det på ett lunchmöte i
framtiden.

Marknadsfört lunchföreläsning som är nästa
onsdag.

Tänkt ändra bild på förstasidan på hemsidan. T.ex.
på campus. Gärna ljusa bilder.

Beslut om nästa logga: Top 3 är bestämt, vinnaren
bestäms nästa lunchmöte. Loggan ska visas på
puben den 14/9
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13. Alumniansvarig Simon K: -

14. Näringslivsansvarig Tilda: -

15. Arbetsmiljöombud
Pontus: AMO projekt ska göra någon gång. Kan vara
exempelvis en workshop, återkommer efter
utbildning

16. Ordförande

Fanny:  Prata med LinTek eller LiU om förrådet. Om
det finns ett annat rum. Fanny ska prata om det på
ordförande råd den 15:e om det finns möjlighet att
byta förråd. Om det ej går igenom måste vi se på
nya möbler.
Isak och Fanny ska ha en städa ur dag och städa
förrådet.

Fanny och Isak ska arbeta fram nytt sätt om
arbetsfördelning mellan vice- och ordförande. De
ska arbeta mer ihop än tidigare år.

Kolla med LinTek den 15:e om när man ska byta
firmatecknare. Nytt förslag om att ordförande ska
bli firmatecknare och överlämningsprocessen blir
enklare.

Kontrakt med 3cant angående femmans fest har
skrivits på mellan Fanny och Fabian från 3cant.

Kan ej äska för lokal från sektionen

Isak: -

17. Rekrytering

Johan: Posters för hemmissionering. Ska gå på
populärvetenskapliga veckan för gymnasieelever.

Lägga upp om studentmedhjälpare på sociala
medier och försöka rekrytera folk.
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18. Övriga frågor

Kamera: Fanny hittade en begagnad systemkamera
för 530 kr. Kolla budgeten och spana vidare.
Mikaela har en gammal kamera. Kolla läget med
den.

16 st small-ovvar är skickade från lantmännen.
Kommer snart. Resterande 4 skickas senare

Revärer: Fanny mailat företaget Smålandsband om
revärer och frågat om vi kan köpa. 400 m inom
18-19 dagar ungefär 100 ovvar.

Nya pikéer? Nuvarande är lite sunkiga.

Pikéer på sektionspuben på onsdag? Borde finnas
till alla.

KTS har labb till 21 på onsdagen.

19. Att göra till nästa
möte

Fanny: Gå på OrN möte. Läsa igenom stadgarna
gällande firmatecknare-processen

Mikaela: Bestämma ovve-pris. Kolla budget för
kamera. Styra upp femmans fest. Spika biljettpris
osv.

Henrik: Skissa märke till jubileum. Ta sig in på
Facebook kontot

Pontus: Gå på AMO utbildningen

Max: Fastställa datum för jubileum och diskutera
priser och äskning med Mikaela.

Simon K: -

Johan: Fiska lite efter personer till utskottet

Isak: -
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My: -

Tilda: -

20. Nästa möte
Nästa träff:
Nästa lunchmöte är: 2022-09-13
Nästa kvällsmöte är: 2022-09-22

21. Mötets avslutande
Fanny Lundgren Hamrebjörk avslutade mötet kl.
18:14

Protokoll fört av: Justering:

Max Barkö Fanny Lundgren Hamrebjörk

…………………………………… …………………………………….

Pontus Thörn

……………………………………

Johan Sten

……………………………………
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